

Home Finance Campaign (the “Campaign”) -Terms and Conditions	حملة ترويجية للتمويل العقاري السكني (الحملة) - الشروط والأحكام
<p>1- The Campaign is valid from 1 Feb 2020 to 31 May 2020 (the “Campaign Period”)</p> <p>2- The Campaign is applicable to both new applicants and existing home finance customers whose home finance applications are approved during the Campaign Period</p> <p>3- All such home finance applications that are approved during the Campaign Period will be booked by no later than 15 June 2020 in order to qualify for an entry into the draw.</p> <p>4- The applicants that qualify for an entry into the draw will get a chance to enter their name into a draw whereby 10 customers can win 12 monthly rental payments (instalments) of their home finance. The winners will receive equivalent of 12 months rental payments or AED 50,000 whichever is lower.</p> <p>5- Draw date of the campaign will be between 21 to 25 June 2020. Each applicant will get one chance to enter into the draw per finance approved and booked-</p> <p>6- Winners will be contacted after the draw and have a maximum period of 30 days to claim the prize. Winners should contact Home Finance Customer Service at assetservicedesk@adib.com for any assistance.</p> <p>7- Processing fees is waived for select segments including customers financing their developer handover payment and transferring their home finance to ADIB.</p> <p>8- Customers can make a partial payment of upto 30% of home finance outstanding amount (as of the 1st of January) in a calendar year with no partial payments fees. This benefit can be availed every calendar year until maturity of the finance</p> <p>9- The cost of property takaful on your home finance will be borne by ADIB.</p> <p>10- The aforementioned prizes will be paid solely from the shareholders’ funds.</p>	<p>1. تسري الحملة من 1 فبراير 2020 إلى 31 مايو 2020 (فترة الحملة).</p> <p>2. تنطبق هذه الحملة على طلبات التمويل العقاري السكني التي تمت الموافقة عليها خلال فترة الحملة للعملاء الحاليين والعملاء الجدد للمصرف</p> <p>3. يجب تنفيذ جميع طلبات التمويل العقاري السكني التي تمت الموافقة عليها خلال فترة الحملة بحد أقصاه 15 يونيو 2020 للتأهل للدخول في السحب.</p> <p>4. سيتاح للعملاء الذين يتقدمون بطلب للحصول على تمويل عقاري سكني خلال فترة الحملة بفرصة لإدخال أسمائهم في السحب حيث يمكن لـ 10 عملاء الفوز بقيمة الدفعات الإيجارية الشهرية الـ 12 (الأقساط). سيحصل الفائز على ما يعادل 12 شهرًا من الدفعات (الأقساط) أو 50,000 درهم أيهما أقل.</p> <p>5. سيتم إجراء السحب الخاص بالحملة بين الفترة من 21 إلى 25 يونيو 2020. سيحصل كل عميل على فرصة واحدة للدخول في السحب لكل تمويل تمت الموافقة عليه وتنفيذه.</p> <p>6. سيتم الاتصال بالفائزين بعد السحب ولديهم فترة أقصاها 30 يومًا للمطالبة بالجائزة. يجب على الفائزين التواصل بخدمة عملاء التمويل العقاري على assetservicedesk@adib.com لأي استفسار أو مساعدة.</p> <p>7. يتم الإعفاء من الرسوم الإدارية لفئة مختارة بما في ذلك العملاء الذين يمولون العقار عند التسليم من المطور أو نقل التمويل العقاري السكني إلى مصرف أبوظبي الإسلامي.</p> <p>8. يستطيع العميل القيام بالسداد الجزئي لغاية 30% من مجموع المبلغ المستحق على التمويل العقاري السكني لمصرف أبوظبي الإسلامي (كما في الأول من يناير) خلال سنة ميلادية بدون رسوم سداد مبكر.</p> <p>9. تكافل عقاري مجاني يدفع اشتراكه مصرف ابوظبي الإسلامي.</p> <p>10. سيتم دفع الجوائز المذكورة من أموال المساهمين حصراً.</p>

<p>11- ADIB reserves the right to decline any customer application at its discretion.</p> <p>12- These terms and conditions are subject to the terms and conditions of the Home Finance Ijara Agreement that will be signed by the customer and ADIB.</p>	<p>11. يحتفظ مصرف أبوظبي الإسلامي بالحق في رفض أي طلب مقدم من العملاء للحصول على تمويل عقاري سكني</p> <p>12. هذه الشروط والاحكام تطبق وفقا للشروط والاحكام لعقد الاجارة الذي سوف يتم التوقيع عليه من قبل مصرف أبوظبي الإسلامي والعميل</p>
---	---